
МУП Србије демантује Стефановића: Не постоји податак нити документ о сарадњи са ФБИ у циљу разбијања организоване криминалне групе Беливук-Миљковић
недеља, 01 август 2021 14:48

Министарство унутрашњих послова Републике Србије саопштило је Танјугу да не
располаже сазнањима, нити да у евиденцијама МУП-а постоји и један податак или
документ који би био потврда сарадње или било какве размене оперативних
информација са ФБИ у циљу криминалистичке обраде и процесуирања оптужених
лица организатора организоване криминалне групе Беливук-Миљковић.

  

  

„Министарство унутрашњих послова Републике Србије нема ни један податак да се
водила било каква истрага у сарадњи са ФБИ која је за циљ имала разбијање
организоване криминалне групе Беливук-Миљковић“, речено је у одговору МУП-а на
питање Танјуга да ли у папирима МУП-а постоји било какав податак о томе да је ФБИ у
сарадњи са МУП-ом водио заједничку истрагу око организоване криминалне групе
Вељка Беливука.
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Подсетимо, актеулни министар одбране недавно је истакао да је група Вељка Беливука
разбијена захваљујући сазнањима ФБИ, из 2019. године.

  

(Нова)

  

Видети још:  Небојша Стефановић: Немам везе с кланом Беливука и нисам
користио Скај апликацију. Истрага против ове групе је отпочета за време мог
мандата, што може да потврди и директор ФБИ
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